
 

Notulen jaarvergadering: Zondag 17 maart 2024 

Locatie:   Brasserie Alt Arce, Arcen 

Tijd:    11.00 uur 

 

 
 

1. Opening 
Carlos opent de vergadering om 11.00 uur. 
 

 
2. Vastelling van de agenda 

Carlos benoemt de agendapunten voor deze jaarvergadering. Er zijn 
geen extra punten voor de agenda. 
 
 

3. Mededelingen 
- 
 

 
4. Notulen jaarvergadering 2023 

Er zijn geen op- en/of aanmerkingen op de notulen. 
 
 

5. Ingekomen stukken 
Er zijn twee mails binnengekomen in de afgelopen periode. Lotte meldt de mail van Vincent 
Marks als kandidaat voor de kascontrolecommissie. Ze benoemt dat dit later in de vergadering 
kan wordt meegenomen bij de stemming hiervoor. Verder is er ook een mail binnengekomen 
vanuit de NKBV over het meerjarenplan. Lotte geeft aan dat hier een sessie voor is gepland op 
6 april 2024 en als er leden zijn die hierover willen meedenken, dat ze zich even kunnen 
melden zodat zij de informatie kan doorspelen. Er wordt aangegeven dat het voornamelijk gaat 
over de manier waarop de regio’s zijn ingedeeld en of er taken zijn die overgenomen dienen te 
worden door de landelijke NKBV die op dit moment bij de regio’s liggen. Een jaarvergadering 
zou in de toekomst dan wellicht overbodig worden. 
 
 

6. Jaarverslag 
 
a. Verkiezing bestuur 

Joep geeft aan dat zijn termijn afloopt en dat hij openstaat voor iemand die het overneemt. 
Er is op dit moment niemand die zich hiervoor aanmeld. Carlos geeft aan dat ook Ger heeft 
aangegeven dat zijn termijn afloopt aan het eind van dit jaar en dat hij hiermee wil stoppen. 
Ger geeft aan dat hij al een opvolger heeft gevonden en dat Winfried dit aan het eind van 
dit jaar gaat overnemen. Verder vermeldt Carlos dat Dennis de functie van secretaris ook 
gaat overnemen van Lotte, zoals dit vorig jaar bij de jaarvergadering is besproken.  
Bij Karel loopt volgend jaar zijn termijn af. Bart heeft onlangs aangegeven dat hij de 
CoBeTe vanaf volgend jaar wel wil overnemen. De aanwezigen leden stemmen in met 
deze bestuurwissels en applaudisseren. 
 

b. Verkiezing VvA-leden 
Er zijn geen nieuwe VvA-leden nodig voor 2024, maar voor 2025 komen er weer twee 
vacatures vrij. Theo geeft aan dat hij volgend jaar interesse heeft om één van deze posities 
op zich te nemen. 
 

c. Financieel jaarverslag 
Joep loopt door de cijfers van het jaarverslag. Hij geeft aan dat de jeugdactiviteiten niet zijn 
doorgegaan en dat de kosten zijn geweest voor afgelaste activiteiten. Het vermogen is 
helaas weer toegenomen ten opzichte van het voorgaande jaar, omdat het niet is gelukt 
om de kosten te verhogen. Ook wordt de nieuwe manier van declareren benoemd en wordt 



het verschil tussen de vergoeding voor wandelaars en klimmers, in verband met de 
verantwoordelijkheid, kort uitgelegd. Op de website van regio Maashoek staat het overzicht 
met wat er gedeclareerd kan worden en het declaratieformulier.  
 
Joep loopt door de financiële cijfers heen. Joep geeft aan dat er vanaf dit jaar bij de 
jeugdactiviteiten een aanbetaling wordt gevraagd, omdat er voorafgaand vaak al veel 
kosten gemaakt moeten worden. Daarnaast moeten de organisatoren en begeleiders hier 
ook vrij voor regelen op hun werk. Het is dan vervelend wanneer activiteiten uiteindelijk niet 
doorgaan door te weinig aanmeldingen of mensen die hun aanmelding uiteindelijk nog 
intrekken. Er zijn verder geen vragen over de financiële cijfers. 
 

d. Begroting 2024 
Bij de begroting geeft Karel aan dat de kosten voor opleidingen waarschijnlijk dit jaar hoger 
gaan uitvallen, omdat er een aantal instructeurs een klettersteigcursus gaan volgen aan 
het begin van dit jaar. Vorig jaar is het aanbieden van klettersteigweekenden ook ter 
sprake geweest bij de jaarvergadering. Hiermee worden de activiteiten die regio Maashoek 
kan aanbieden uitgebreid. Daarnaast wordt er nieuwe kaderkleding aangeschaft dit jaar, 
aangezien het aantal kadervrijwilligers is uitgebreid ten opzichte van voorgaande jaren en 
er dan een betere zichtbaarheid is voor verantwoordelijken in de klimgebieden tijdens 
klimactiviteiten. Verder geeft Joep aan dat de begroting gebaseerd is op de kosten van de 
afgelopen jaren. 
 

e. Verslag kascontrolecommissie 
Pierre geeft aan dat ze een bijzondere controle hadden dit keer. Pierre en Joep zaten in 
Spanje en Joop belde met teams in vanuit Nederland. Hij geeft aan dat de cijfers er goed 
uitzagen en dat de kascontrolecommissie daarmee het bestuur decharge verleent. 
 

f. Verkiezing kascontrolecommissie 2024 
Vincent Marks heeft zich aangemeld als lid van de kascontrolecommissie. Er zijn verder 
geen geïnteresseerden. Aanwezigen geven akkoord op het kiezen van Vincent Marks als 
aanvulling voor de kascontrolecommissie. 
 
 

7. Rondvraag 
Pierre vraagt of er voor het organiseren van de kaderdag een vergoeding is? Joep geeft aan 
dat de organisatoren hier een instructeursvergoeding voor hebben gekregen. Aangezien dit 
heel veel werk is, mag de vergoeding eventueel wel hoger. Dit wordt op de agenda gezet voor 
een volgende bestuursvergadering om dit op te pakken. 
 
Will geeft aan dat het jammer is dat de jaarvergadering samenvalt met de regiodag. Carlos 
geeft aan dat dit in dit geval lastig anders te plannen was, gezien bepaalde deadlines en 
feestdagen. Pierre geeft aan dat dit misschien na te vragen is bij de voorzittersoverleg of 
andere regio’s ook hinder hebben gehad met het feit dat de NKBV de regiodag in deze periode 
heeft ingepland. Carlos geeft aan dat hij dit een goede vraag vindt en gaat dit meenemen bij 
een volgend voorzittersoverleg. 
 
 

8. Sluiting 
Carlos sluit de vergadering om 12.15 uur en nodigt iedereen uit om gebruik te maken van de 
broodjeslunch. 


